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Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 19 stycznia 
2011r do dnia 15 lutego 2011r. 
W tym czasie odbyły się cztery posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i 
rozpatrzono następujące sprawy: 
 
 
I.     W zakresie spraw finansowych:  

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo o 

zorganizowanie spotkania noworocznego z dniem Dziadka i Babci w kwocie 
900,00 zł ramach Funduszu Sołeckiego na 2011r. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowany zakup i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2011 rok. Burmistrz polecił przeprowadzić kontrolę w 
dniu organizacji przedmiotowej imprezy. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o 

zorganizowanie zabawy choinkowej w kwocie 200,00 zł Sołeckiego ramach 
Funduszu Sołeckiego na 2011 r. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowany zakup i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim 
na 2011 rok. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o zapłatę 

abonamentu RTV za cały rok w kwocie 220,00 zł w ramach Funduszu 
Sołeckiego na 2011 rok. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowany zakup i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2011 rok. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strąpie o 

zorganizowanie zabawy choinkowej w kwocie 600,00 zł w ramach Funduszu 
Sołeckiego na 2011 rok. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowany zakup i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2011 rok. 

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wystawiania delegacji- polecenia 

wyjazdu służbowego dla pracowników Urzędu Miejskiego w/m. W związku z 
ograniczonymi środkami finansowymi zabezpieczonymi na powyższy cel w 
budżecie na rok 2011 kierownicy referatów Urzędu Miejskiego w/m mają 
egzekwować wyjazdy służbowe pracowników (aby kilka osób w ciągu dnia nie 
wystawiało delegacji w te same miejsce).   

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OPS o zajęcie stanowiska w 

sprawie umorzenia osobie fizycznej nienależnie pobranych świadczeń 
rodzinnych w wysokości 1.440,00 zł wraz z odsetkami ustawowymi. Burmistrz 
wyraził zgodę na umorzenie przedmiotowych świadczeń wraz z odsetkami. 

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Komisariatu Policji w Barlinku z 

prośbą o sfinansowanie pobytu słuchaczy Szkoły Policji w Pile na terenie 
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Barlinka w okresie 20-24.01.2011r. Burmistrz przyznał kwotę 2.200,00 zł 
dofinansowania do pobytu słuchaczy.  

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SM „ASTRA” Mostkowo o 

dofinansowanie punktu pocztowego w Mostkowie w kwocie 1.400 zł na rok 
2011, na pokrycie kosztów energii elektrycznej w okresie zimowym. Burmistrz 
rozpatrzył przedmiotowy wniosek negatywnie ze względu, iż finansowanie 
działalności agencji pocztowej prowadzonej przez osobę prywatną nie jest 
zadaniem własnym gminy w związku z powyższym w budżecie gminy nie 
mogą być zaplanowane środki finansowe na w/w cel.   

 
9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Szkoły Podstawowej w 

Mostkowie z prośba o zwiększenie środków finansowych o kwotę 1.319,00 zł 
w paragrafach na wynagrodzenia nauczycieli związane z organizacją ferii 
zimowych w Szkole Podstawowej w Mostkowie. Burmistrz rozpatrzył 
negatywnie przedmiotowy wniosek. Powyższe środki należy wygospodarować 
w ramach budżetu szkoły.   

 
10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 1 w Barlinku dot. 

wynagrodzenia nauczycieli w kwocie 1.757,00 zł związanego z organizacją 
ferii zimowych w PG Nr 1 w Barlinku. Burmistrz ustalił, iż środki na w/w cel 
należy wygospodarować w ramach budżetu szkoły.   

 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 2 o zwiększenie budżetu i 

przyznanie dodatkowych środków w wysokości 172,00 zł na pokrycie 
wydatków zw. z podatkiem od nieruchomości. Burmistrz rozpatrzył 
negatywnie przedmiotowy wniosek. Powyższe środki należy wygospodarować 
w ramach budżetu szkoły. 

 
12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem BOK dot. organizacji Festiwalu 

Piosenki Dziecięcej, oraz ewentualnego wsparcia choćby symbolicznym 
„grosikiem” lub darem rzeczowym na nagrody dla dzieci biorących udział w 
festiwalu. Burmistrz przyznał kwotę 100,00 zł oraz drobne upominki na w/w 
cel. 

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Ożar o dofinansowanie 

wykonania bieżących naprawa dróg gminnych w kwocie 5.000,00 zł w ramach 
Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2011 rok.  

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SPZOZ Szpital Powiatowy w 

Barlinku z prośbą o przyznanie dotacji na rzecz Szpitala w wysokości 
naliczonego podatku od nieruchomości za 2011 rok w kwocie 20.428,00zł. Z 
powodu trudnej sytuacji finansowej i braku wolnych środków w budżecie 
Gminy burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 
15. Skarbnik Barlinka poinformowała, iż kwota wydatków bieżących 

poniesionych w 2010 roku w przeliczeniu na 1 ucznia Przedszkola 
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Publicznego w Gminie Barlinek wyniosła 709,08 zł – jest to podstawa do 
wyliczenia dotacji dla Przedszkoli Niepublicznych na 2011 rok.  

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OPS o zajęcie stanowiska w 

sprawie rozłożenia na raty nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych przez 
osobę fizyczną w wysokości 272,00 zł wraz z odsetkami ustawowymi. 
Burmistrz ustosunkował się pozytywnie do powyższego, wyraził zgodę na 
rozłożenie na raty nienależnie pobranych środków. 

 
17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o dofinansowanie organizacji 

zabawy choinkowej dla dzieci z Sołectwa Rychnów w kwocie 1.000,00 zł w 
ramach Funduszu Sołeckiego. Wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok, jednakże burmistrz przyznał 
kwotę 300,00 zł na powyższy cel. 

 
37. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Spółdzielni Mieszkaniowej 

„ASTRA” Mostkowo dotyczące dofinansowania punktu pocztowego w 
Mostkowie. Burmistrz podtrzymuje ustalenia zawarte w piśmie z dnia 
25.11.2010r.. Ustawa o finansach publicznych nie zezwala na zwrot kosztów 
poniesionych przez osoby prywatne, czyli w tym przypadku ajenta w związku 
z powyższym burmistrz nie wyraził zgody na finansowanie utrzymania 
przedmiotowego punktu. 

 
 

 
II.    W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą powołania komisji przetargowej na 
zadanie: Przebudowa boiska piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno-
socjalnym przy ul. Sportowej- Etap I. Proponowany skład komisji: J. Zubyk, 
R. Wolniak, W. Kościukiewicz. Burmistrz powołał komisję w składzie J. 
Zubyk, R. Wolniak, W. Kościukiewicz. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy budynku 

warsztatowego na Gminne Centrum Ratownictwa. Firma Usługi Projektowe 
mgr inż. arch. Barbara Garncarz, wykonująca na podstawie Umowy 
RI.III.5432-1/09K prace projektowe oraz kosztorysy i specyfikacje 
umożliwiające dokończenie przedmiotowej inwestycji poinformowała o braku 
projektu zamiennego na strop żelbetowy oraz niemożliwości uzyskania go od 
wykonawcy. W związku, z czym prosi o przedłużenie terminu wykonania 
umowy o dziesięć dni od daty otrzymania projektu. Termin ten ma charakter 
otwarty - projektanci nie informują, co należy zrobić w przypadku braku 
projektu zastępczego. Może to być na przykład demontaż stropu lub 
wykonanie dokumentacji powykonawczej stropu. W chwili podpisywania 
umowy Projektanci wiedzieli o braku projektu zastępczego. Podjęto 
dodatkowe działania w celu uzyskania projektu i zgodnie z zapewnieniem 
Wykonawcy projekt zastępczy powinien się znaleźć u nas 15 lub 17 stycznia. 
Burmistrz polecił wezwać Projektantów do precyzyjnego określenia terminu 
zakończenia dokumentacji nie zależnie czy otrzymamy projekt zastępczy czy 
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nie wraz z uzasadnieniem odnoszącym się do zapisów umowy i dopiero na tej 
podstawie zostanie podjęta decyzja o jego ewentualnym przedłużeniu. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zmiany organizacji ruchu w części 

ul. Wodnej. Burmistrz wyraził zgodę wprowadzić tabliczkę inf. o możliwości 
parkowania pojazdów samochodowych po jednej stronie jezdni w okresie od 1 
października do 31 marca (na wysokości promenady), jednocześnie 
wprowadzając zakaz parkowania i zatrzymywania się znakiem B36 od 
skrzyżowania z ul. Kościelną (na wysokości budynku SM Piast). 

 
4. Burmistrz Barlinka polecił wprowadzić zmianę organizacji ruchu w części ul 

Szpitalnej wprowadzając znak B36 ( na wysokości ośrodka zdrowi, po prawej 
stronie jezdni- wyjazd ze szpitala).  

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia warunków zabudowy – 

lokalizacja wjazdu z ulicy Jeziornej na dz. nr 226. Burmistrz ustosunkował się 
negatywnie do w/w sprawy. Przedmiotowy wniosek nie otrzymał pozytywnej 
akceptacji 

   
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą udzielenia zamówienia 

uzupełniającego dla Przedsiębiorstwa Budowlano- Remontowego „PBR” w 
Barlinku na budowę bariery ochronnej w ul. Fabrycznej w Barlinku. W 
związku z różnicą poziomów jezdni i chodnika na odcinku 30 m w ulicy 
Fabrycznej zachodzi uzasadniona potrzeba wybudowania bariery ochronnej (ze 
względu na bezpieczeństwo użytkowników jezdni). Zgodnie z ustawą Prawo 
zamówień publicznych tylko Wykonawca zadania podstawowego może 
otrzymać zamówienie uzupełniające. Burmistrz wyraził zgodę na udzielenie 
zamówienia dla wykonawcy na kwotę 14 853,57 zł 

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą rozpoczęcia realizacji 

wprowadzonych przez Radę Miejską zadań inwestycyjnych: *zakup 
kontenerów szatniowych - Płonno, *boisko wielofunkcyjne w Rychnowie. 
W związku z koniecznością przystąpienia do realizacji zadania inwestycyjnego 
wyznaczonego w uchwale budżetowej na 2011 r dot. dokumentacji na budowę 
boiska wielofunkcyjnego we wsi Rychnów, burmistrz polecił zwrócić się z 
prośbą do Rady Miejskiej w/m oraz Sołtysa wsi Rychnów o określenie 
ogólnych warunków, jakie mają być spełnione przy projektowaniu w/w 
zadania. W tym m. in. rodzaju nawierzchni oraz potrzeb w zakresie funkcji, 
jakie mają być w nim umieszczone; dodatkowego wyposażenia np. oświetlenie 
dozorowe lub użytkowe; budynku socjalno- technicznego. 
W związku z koniecznością przystąpienia do przygotowania sprawy zakupu 2 
kontenerów szatniowych dla klubu sportowego w Płonnie wyznaczonego w 
uchwale budżetowej na 2011 rok, burmistrz polecił zwrócić się do Prezesa 
Klubu Sportowego „Grom Płonno”o opinię w zakresie ogólnych warunków, 
jakie powinny być spełnione przy realizacji w/w zadania. W tym m. in. 
sugerowanie ilości, funkcji i wyposażenia pomieszczeń w tym ich 
rozmieszczenia; wyposażenie w media; sposób zagospodarowania. Burmistrz 
polecił także zwrócić się do Rady Miejskiej w/m o określenie ogólnych 
warunków, przewidzianych do spełnienia przy realizacji w/w zadania. Mając 
na uwadze, iż montaż oraz przekazanie do użytkowania kontenerów 
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szatniowych będzie przeprowadzone odpowiednią procedurą budowlaną oraz 
wzorując się na dotychczasowym doświadczeniu z realizowanych projektów 
burmistrz inf. Radę Miejską, iż przeznaczona kwota 20.000,00 zł jest kwotą 
nie wystarczającą do realizacji tego zadania.    
 Burmistrz polecił zaprosić na spotkanie dnia 20.01.2011r. Sołtysa Sołectwa 
Rychnów oraz Prezesa Klubu Sportowego „Grom Płonno” celem omówienia 
przedmiotowej sprawy. 

 
8.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wniosku złożonego do FOGRU o 

dofinansowanie remontu drogi Strąpie – Nowa Dziedzina. Rozważając 
możliwość otrzymania wnioskowanego dofinansowania należałoby do końca 
stycznia 2011 roku przedłożyć uchwałę odnośnie zabezpieczenia środków na 
przedmiotowe zadanie w budżecie gminy na rok 2011. Burmistrz polecił 
wstrzymać się przesłaniem przedmiotowej uchwały do momentu otrzymania 
oficjalnej informacji potwierdzającej przyznanie w/w dofinansowania.  

 
9.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią prawną w przedmiocie nieodpłatnego 

wykonania i przekazania Gminie Barlinek sieci wodociągowo- 
kanalizacyjnych. Zgodnie z art. 31 ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o 
zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków osoby, 
które wybudowały z własnych środków urządzenie wodociągowe i urządzenia 
kanalizacyjne mogą je przekazywać odpłatnie gminie lub PWK , na warunkach 
uzgodnionych w umowie.   

 
10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o 

zawarcie porozumienia o budowie sieci wodociągowej rozdzielczej na dz. nr 
323 i 67/2 położonych w Krzynce. Budowa w/w sieci na koszt wnioskodawcy. 
W związku z obowiązkiem odpłatnego przejmowania przez Gminę Barlinek 
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych od osób, które je wybudowały 
oraz brakiem środków w budżecie Gminy na takie zadania, nie ma obecnie 
możliwości zawierania umów dotyczących sieci wodociągowo - 
kanalizacyjnych na terenie Gminy Barlinek.    

 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o 

określenie warunków przyłączenia sieci wodociągowej do dz. nr 112 obr. 
Łubianka. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie z PWK Płonia celem 
określenia w/w warunków.  

 
12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy PPH BIMEX J. Bitel ul. 

Żabia 5 Barlinek z propozycją podjęcia rozmów oraz ewentualnej wspólnej 
realizacji inwestycji polegającej na wykonaniu kanalizacji ciśnieniowej oraz 
przyłącza wody pitnej dla ul. Polana Lecha. Burmistrz polecił zorganizować 
spotkanie celem uzgodnieniu ewentualnego toku realizacji w/w inwestycji.  

 
13.Burmistrz Barlinka zapoznał się z potencjalnymi źródłami finansowania 

planów Gminy związanych z rozwojem turystyki w tym Nordic Walking. 
Burmistrz zaakceptował propozycje złożenia wniosku o przyznanie pomocy w 
ramach tzw. „małych projektów” wdrażanych przez Stowarzyszenie Lider 
Pojezierza. 
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14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przygotowania wniosku o 
przyznanie pomocy na zadanie pn. "Przebudowa obiektu budowlanego na 
świetlicę wiejską w Równie" w ramach osi 4 (Leader) Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 oraz przedstawienie innych działań 
możliwych do realizacji w Równie. Burmistrz wyraził zgodę na złożenie 
wniosku o przyznanie pomocy w ramach działania ”Odnowa i rozwój wsi” 
wdrażanego przez Stowarzyszenie Lider Pojezierza. Burmistrz polecił 
identyfikację kwalifikowalności projektu w ramach działania 4.5.1 RPOWZ, 
jeżeli identyfikacja możliwości złożenia wniosku do działania 4.5.1 RPOWZ 
zakończy się pozytywnie burmistrz polecił złożyć równolegle 2 wniosek o 
dofinansowanie. Burmistrz zaakceptował wykaz innych działań w Równie: 
- zagospodarowanie centrum wsi 
-zagospodarowanie turystyczne Jaru Liberta 
- zagospodarowanie ruin kościoła 
Burmistrz polecił zbadać wykonalność w/w działań.   

 
15. Burmistrz Barlinka zaakceptował kwoty oraz proponowany harmonogram 

wnioskowania o zaliczkę z Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 
2007-2013 na realizację projektów: "Budowa ścieżki rowerowej z Barlinka do 
Krzynki"- 2 x 600.000,00 zł, "Przebudowa boiska piłkarskiego wraz z 
zapleczem techniczno- socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku"- 2 x 
600.000,00 zł. 

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami ze spotkania ws. wstępnej 

identyfikacji dodatkowych atrakcji turystycznych na trasie ścieżki rowerowej z 
Barlinka do Krzynki oraz źródeł ich finansowania. Burmistrz zaakceptował 
proponowany zakres działań i polecił rozpocząć prace nad opracowaniem 
szczegółowego zakresu i budżetu. Burmistrz wyraził zgodę na złożenie 
wniosku o przyznanie pomocy w ramach tzw. „ małych projektów” 
wdrażanych przez Stowarzyszenie Lider Pojezierza. Burmistrz polecił RGM 
sprawdzenie możliwości uzyskania dofinansowania ze środków WFOŚiGW . 
W przypadku lepszych warunków dofinansowania ze środków WFOŚiGW 
wniosek o dofinansowanie zostanie złożony do WFOŚiGW.   

 
17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. działania 3.1.- Infrastruktura 

społeczeństwa informacyjnego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego - przedstawienie zakresu i dotychczasowych uzgodnień 
związanych z w/w działaniem. Burmistrz polecił zidentyfikować potrzeby 
Gminy Barlinek odnośnie informatyzacji, polecił zorganizować spotkanie z 
przedstawicielami prywatnych firm informatycznych z Barlinka. Burmistrz 
podjął decyzję o nieskładaniu wniosku o nabór ( termin do 31.01.2011r).    

 
18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia zakresu przebudowy ul. 

Wiśniowej. Burmistrz ustalił zakres przebudowy ul. Wiśniowej oraz łącznika 
pomiędzy ul. Wiśniową i ul. Myśliborską w Barlinku. Przed udzieleniem 
zlecenia na wykonanie projektu burmistrz polecił wystosować pismo do PWK 
„Płonia” z prośbą o opinię w zakresie możliwości wydania warunków 
technicznych odwodnienia przedmiotowego terenu.    
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19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą regulacji stanu prawnego inwestycji 
oddanej w użytkowanie np. „Budowa boisk sportowych w ramach programu 
ORLIK 2012 w Mostkowie. W związku z brakiem w decyzji o przekazaniu w 
trwały zarząd nr 46/98 z dnia 10 września 1998r działki nr 8/5 na której 
znajduje się część inwestycji oraz koniecznością przygotowania dokumentu 
przekazania środka trwałego „PT” burmistrz polecił wystosować pismo do 
Dyrektora Szkoły Podstawowej w Mostkowie o wystąpienie z wnioskiem o 
ustanowienie trwałego zarządu na dz. nr 8/5.  

 
20. Burmistrz Barlinka przedstawił sprawę zakupu 2 kontenerów szatniowych dla 

wsi Płonno, oraz budowę boiska wielofunkcyjnego we wsi Rychnów.  
W związku z wpisaniem do budżetu zakupu 2 kontenerów szatniowych jak 
również uwarunkowania prawne i możliwości finansowe ich realizacji. 
Burmistrz poprosił o opinię sołectwa i prezesa w tym zakresie. Sołtys Płonna 
oraz Prezes Klubu Sportowego „Grom Płonno” zawnioskowali, aby w ramach 
tego zadania poza samym zakupem kontenerów z możliwością modułowgo ich 
połączenia do zadania wprowadzono zagospodarowanie i utwardzenie terenu 
bezpośrednio przyległego, oraz budowę przyłącza energetycznego, oraz 
wodociągowego wraz ze zbiornikiem bezodpływowym lub odprowadzeniem 
ścieków do planowanej przez PWK Płonia kanalizacji sanitarnej.  
W związku z koniecznością przystąpienia do realizacji zadania inwestycyjnego 
wyznaczonego w uchwale budżetowej na 2011 r dot. dokumentacji na budowę 
boiska wielofunkcyjnego we wsi Rychnów, burmistrz zwrócił się do Sołtysa 
wsi Rychnów o określenie ogólnych warunków, jakie mają być spełnione przy 
projektowaniu w/w zadania. Przy udziale Sołtysa Sołectwa Rychnów 
uzgodniono, iż szczegółowe konsultacje w zakresie przyszłego projektu 
budowy boiska wielofunkcyjnego poprzedzone zostaną zleceniem koncepcji 
zagospodarowania całości wolnego terenu tj. dz. nr 185/1, 142/2.   

 
21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustawienia kijków Nordic Walking 

na rondzie NSZZ Solidarność- zlecenie projektu i warunków ustawienia. 
Burmistrz polecił przygotować wstępną koncepcję zagospodarowania 
przedmiotowego ronda.  

 
22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyrażenia zgody na ustalenie 

lokalizacji inwestycji celu publicznego dla przedsięwzięcia polegającego 
budowie zjazdu z drogi publicznej – ul. Podwale na terenie działek nr 169/1, 
71 obr. 2 B-ek. Burmistrz wyraził zgodę dla w/w przedsięwzięcia. 

 
23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Barlinek. Zarząd Województwa Zachodniopomorskiego sfinansuje 
koszty opracowania LPR w kwocie 21.697,00 zł ze środków Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007-
2013.  
Burmistrz polecił złożyć wnioski o wsparcie dla zaplanowanych do realizacji 
w ramach LPR podprojektów ze środków RPOWZ na lata 2007-2013 ( 
planowany termin rozpoczęcia naboru: luty 2011) : 
*zagospodarowanie Parku w Delcie Młynówki; 
* remont nawierzchni ulic, chodników i parkingów terenu starego miasta; 
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* przebudowa obiektu przy ul. Gorzowskiej pod warunkiem wykonania 
dokumentacji. 

 
24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą spotkania trójstronnego w dniach 

24-26 czerwiec 2011r. Zatwierdzona została zmiana terminu spotkania z 24-27 
czerwca na 24-26 czerwca ze względu na ograniczone środki finansowe. 
Burmistrz polecił wystosować oficjalne zaproszenia dla gmin partnerskich z 
prośbą o potwierdzenie ilości osób biorących udział w w/w spotkaniu. 
Burmistrz ustalił, iż dokonamy rezerwacji w Hotelu „Pod Łabędziem” 8 pokoi 
oraz ok.100 miejsc noclegowych w OHP lub Zespole Szkół Zawodowych w 
Barlinku.  
Złożony został wniosek o dofinansowanie projektu wymiany ze środków 
Fundacji Współpracy Polsko-Niemieckiej, natomiast w związku z krótkim 
terminem nie zostanie złożony wniosek do programu „Europa dla obywateli”.   

 
25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przedłużenia terminu wykonania 

umowy na wykonanie dokumentacji- inwentaryzacji obiektu, kosztorysów i 
specyfikacji technicznej niezbędnej do ogłoszenia kolejnego przetargu na 
przebudowę budynku warsztatowego na Gminne Centrum Ratownictwa w 
Barlinku. Burmistrz wyraził zgodę na aneksowanie umowy – I etap -
24.01.2011r, II etap 07.02.2011r. 

 
26. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze zgłoszeniem Dyrektor SP w Mostkowie 

dot. zalania wodą kotłowni szkolnej, w dniu 18.01.2011 wpłynęło wyjaśnienie 
wykonawcy zadania „Budowa boisk sportowych w ramach programu ORLIK 
2012 w Mostkowie”. Wykonawca stwierdził, iż nieprawidłowe 
funkcjonowanie kanalizacji wychodzącej z kotłowni SP w Mostkowie wynika 
tylko i wyłącznie z winy pracowników szkoły, którzy byli informowania o 
niedrożnej rurze. Pracownicy nie skorzystali z łatwego dostępu do jej 
udrożnienia podczas naprawy przedmiotowej rury, która została uszkodzona w 
trakcie podłączenia wody do inwestycji. Burmistrz polecił przesłać 
wyjaśnienie wykonawcy inwestycji do Dyrektora SP w Mostkowie 
jednocześnie polecił podjęcie niezbędnych działań mających na celu 
udrożnienie przedmiotowych rur.  

 
27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Inspektora Nadzoru dotyczącego 

kontroli inwestycji „ Remont obiektu zaplecza socjalnego boiska sportowego 
w Mostkowie” (szatnia). Inspektor Nadzoru zgłosił nieprawidłowości odnośnie 
realizacji w/w inwestycji. Burmistrz polecił wystosować pismo do wykonawcy 
wzywając do uwzględnienia wszystkich uwag inspektora nadzoru oraz do 
wykonywania prac zgodnie z ze sztuką budowlana i należytą starannością. W 
dniu 01.02.2011r. o godz. 12:15 odbędzie się spotkanie celem 
przeprowadzenia kontroli wykonywanych robót.  

 
28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zawarcia umowy z Koszalińską 

Agencją Rozwoju Regionalengo S.A. w sprawie objęcia Gminy Barlinek 
programem szkoleniowo-doradczym w zakresie przygotowania wniosków o 
wsparcie projektów rewitalizacyjnych w ramach inicjatywy JESSICA. 
Burmistrz wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy.  
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29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Praworządności odnośnie określenia ogólnych warunków, jakie mają być 
spełnione przy realizacji zadania pn. „zakup dwóch kontenerów szatniowych 
dla Klubu Sportowego w Płonnie”. Komisja stwierdziła, że to zadanie powinno 
być realizowane zgodnie z planem. Burmistrz polecił ponownie zwrócić się o 
podanie zaplanowanego i oczekiwanego zakresu zadania, gdyż wstępna analiza 
możliwości jego prawidłowej realizacji wykazuje, że zapewnione przez Radę 
Miejską w/m środki nie wystarczą na jego realizację. 

 
30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej, Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 
określenia ogólnych warunków, jakie mają być spełnione przy realizacji 
zadania „ zakup dwóch kontenerów szatniowych dla Klubu Sportowego w 
Płonnie”. Komisja stwierdziła, że to zadanie powinno być realizowane zgodnie 
z planem. Burmistrz polecił ponownie zwrócić się o podanie zaplanowanego i 
oczekiwanego zakresu zadania, gdyż wstępna analiza możliwości jego 
prawidłowej realizacji wykazuje, że zapewnione przez Radę Miejską w/m 
środki nie wystarczą na jego realizację.   

 
31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Komisji Finansowo- Budżetowej i 

Planowania Gospodarczego odnośnie określenia warunków, jakie mają być 
spełnione przy realizacji zadania „zakup dwóch kontenerów szatniowych dla 
Klubu Sportowego w Płonnie”. Komisja wniosła o dokonanie konsultacji z 
sołtysem w/w miejscowości. Opinia sołtysa oraz Prezesa Klubu Sportowego w 
Płonnie została zaciągnięta w związku z powyższym burmistrz ponowił 
wniosek o podanie zaplanowanego i oczekiwanego zakresu zadania. Wstępna 
analiza możliwości realizacji wykazuje, że zaplanowane środki na ten cel przez 
Radę Miejską nie wystarczają na jego prawidłową realizację. 

 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Praworządności odnośnie określenia ogólnych warunków, jakie mają być 
spełnione przy projektowaniu zadania „Dokumentacja na budowę boiska 
wielofunkcyjnego we wsi Rychnów”. Komisja stwierdziła, że Urząd Miejski 
posiada Referat Inwestycji wraz z pracownikami kompetentnymi do ustalenia 
warunków technicznych obiektu sportowego i proponuje, aby skonsultować 
w/w sprawę z Rad Sołecką Rychnowa. Burmistrz polecił ponowić wniosek o 
podanie zaplanowanego i oczekiwanego zakresu zadania, gdyż decyzja podjęta 
przez Radę Miejską wskazała tylko nazwę zadania bez określenia jego zakresu. 
Jednocześnie informując, iż podjęte zostały działania dot. przygotowania 
wstępnej koncepcji zagospodarowania terenu oraz wystąpiono o zajęcie 
stanowiska do Sołtysa i Rady Sołeckiej Rychnowa.    

 
33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej, Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska odnośnie 
określenia ogólnych warunków, jakie mają być spełnione przy projektowaniu 
zadania „Dokumentacja na budowę boiska wielofunkcyjnego we wsi 
Rychnów”. Komisja podtrzymuje jego realizację, jednocześnie oczekując 
propozycji od pracowników merytorycznych Urzędu w zakresie rodzaju 
nawierzchni, wyposażenia, budynku socjalno- technicznego w ramach 
powszechnie stosowanych standardów budowlanych tego typu obiektów. 



 10 

Burmistrz polecił ponowić wniosek o podanie zaplanowanego i oczekiwanego 
zakresu zadania, gdyż decyzja podjęta przez Radę Miejską wskazała tylko 
nazwę zadania bez określenia jego zakresu. Jednocześnie informując, iż 
podjęte zostały działania dot. przygotowania wstępnej koncepcji 
zagospodarowania terenu oraz wystąpiono o zajęcie stanowiska do Sołtysa i 
Rady Sołeckiej Rychnowa.    

 
34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Komisji Finansowo- Budżetowej i 

Planowania Gospodarczego odnośnie określenia ogólnych warunków, jakie 
mają być spełnione przy projektowaniu zadania „Dokumentacja na budowę 
boiska wielofunkcyjnego we wsi Rychnów”. Komisja wniosła o dokonanie 
konsultacji z sołtysem w/w miejscowości. Burmistrz polecił ponowić wniosek 
o podanie zaplanowanego i oczekiwanego zakresu zadania, gdyż decyzja 
podjęta przez Radę Miejską wskazała tylko nazwę zadania bez określenia jego 
zakresu. Jednocześnie informując, iż podjęte zostały działania dot. 
przygotowania wstępnej koncepcji zagospodarowania terenu oraz wystąpiono 
o zajęcie stanowiska do Sołtysa i Rady Sołeckiej Rychnowa.    

 
35. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą doświetlenia odcinka drogi w 

Sołectwie Mostkowo. Burmistrz polecił wystosować pismo do Enea S.A. 
Rejon Energetyczny w Dębnie o dokonanie wymiany oprawy rtęciowej na 
energooszczędną SGS 150W na jednej lampie oraz włączenie lampy do 
oświetlenia ulicznego w ramach usługi eksploatacji.  

 
36. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcjami projektowymi firmy SD 

Projekt dot. przebudowy chodników na terenie miasta. Burmistrz 
przeanalizował poszczególne koncepcje i wniósł uwagi. 

 
37. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BGD ul. Paderewskiego 7, 

Poznań o zatwierdzenie koncepcji parkingu przy łączniku ul. 31 Stycznia – ul. 
Podwale. W nawiązaniu do zawartej umowy RI.IV.7023/15/07 burmistrz 
zaakceptował przedstawiona koncepcję projektu jako właściciel terenu, na 
którym zlokalizowany będzie przedmiotowy parking. Jednocześnie 
przypomina o terminach wynikających z w/w umowy. 

 
38. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PW „FAWAL” F. Walczak Sp. z 

o.o. o zaopiniowanie koncepcji drogowej „Przebudowa ul. Grodzkiej. Dnia 
14.01.2011r. odbyło się spotkanie na którym wniesiono uwagi i wnioski 
odnośnie przedmiotowej koncepcji drogowej ( RI.IV.7041-7/10 –notatka 
służbowa). Odnosząc się do przedstawionej koncepcji burmistrz polecił 
wprowadzić więcej elementów z kamienia brukowego tym samym zmniejszyć 
obszar zieleni oraz zrezygnował z chodnika przy miejscach parkingowych. 

 
39. Burmistrz Barlinka polecił RI.II. wystosować pismo do Przedsiębiorstwa PKS 

Gryfice Sp. z o. o. z inf. iż w związku z licznymi konfliktami związanymi z 
parkowaniem autobusów szkolnych na ulicy Leśnej oczekujących na odbiór 
uczniów z PG Nr 1 zabrania się od dnia 14.02.2011r parkowania 
przedmiotowych autobusów. Zakaz dotyczy ulicy Leśnej jak i również odcinka 
drogi terenu leśnego i pozostałych ulic miejskich. Burmistrz proponuje do 
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powyższego celu wykorzystać np. dworzec autobusowy przy ul. Dworcowej. 
Warunki korzystania należy ustalić z Urzędem Miejskim.  

 
40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyrażenie 

zgody na udostępnienie zjazdu na drogę gminną –dz. nr 219 z proponowanych 
do wydzielenia 4 działek budowlanych z dz. nr 210/3 Ożar, gm. Barlinek. 
Burmistrz nie wyraził zgody na lokalizację zjazdu z planowanych 4 działek 
budowlanych. 

 
41. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyrażenie 

zgody na udostępnienie zjazdu na drogę gminną –dz. nr 219 z proponowanych 
do wydzielenia 4 działek budowlanych z dz. nr 210/4 Ożar, gm. Barlinek. 
Burmistrz nie wyraził zgody na lokalizację zjazdu z planowanych 4 działek 
budowlanych. 

 
 
  III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie podziału 
nieruchomości położone w Lutówku dz. nr 363/14 obr. Równo w celu 
przejęcia części od ANR Oddział w Szczecinie w celu budowy remizy OSP w 
Lutówku. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy 
Zakład Usług Geodezyjno- Kartograficznych Kartograficznych. Kądziołka za 
cenę 3.690,00 zł brutto 

 
2. Burmistrz Barlinka ustalił wysokość opłat za wynajem Świetlic Wiejskich na 

2011 rok. Burmistrz wydał zarządzenie w sprawie określenia warunków 
korzystania i zasad odpłatności z tytułu wynajmowania świetlic wiejskich 
stanowiących własność Gminy Barlinek. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie Funduszu 

Sołeckiego na 2012 rok zaopiniował go pozytywnie i polecił przedłożyć do 
Rady Miejskiej w/m.  

 
4. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku przy ul. 
Bocznej.  

 
5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 

nieruchomości gruntowej przeznaczonej od oddania w użytkowanie wieczyste 
położonej w Barlinku przy ul. Sądowej. 

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o ustanowienie 

służebności dojazdu do działki nr 604/1 położonej w Barlinku przy ul. 
Tunelowej. Zgodnie z decyzją zatwierdzającą podział działki nr 604 na działki 
604/1 i 604/2 zatwierdzenie podziału działki nr 604 dokonuje się pod 
warunkiem, że zbycie działki nr 604/1 nastąpi wraz z ustanowieniem na 
istniejącej działce 601 służebności dostępu. Burmistrz polecił przedłożyć do 
Rady Miejskiej w/m stosowny projekt uchwały o wyrażenie zgody na 
ustanowienie odpłatnej służebności.  
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7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Firmy Anndom Sp. Zo.o. z 

siedzibą w Giżynie 45 o sprzedaż działek gruntu nr 280/12, 269/12, 248/8, 
279/4, 292/20 obr. 1 B-ek. Wnioskodawca nawiązuje do nabytego w drodze 
przetargu części terenu objętego w zmianach MPZP osiedle „Gorny Taras” 
symbolem 6MW/U i jego nabycie położone w tej samej jednostce pozwoli na 
prawidłowe zagospodarowanie terenu. Burmistrz negatywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek ze względu na dotychczasowy sposób użytkowania 
przedmiotowych działek. 

 
8. Burmistrz Barlinka  zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż 

działki nr 477/2 obr. 2 B-ek położonej przy ul. Szpitalnej. Burmistrz polecił 
przedłożyć projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m o wyrażenie zgody na 
sprzedaż działki nr 477/2, 526 obr. 2 B-ek.   

 
9. Burmistrz Barlinka  zapoznał się z wynikami przeprowadzonej kontroli w 

zakresie nieruchomości oddanej w trwały zarząd dla SP w Mostkowie. 
Burmistrz polecił wystosować zalecenie pokontrolne dla przedmiotowej 
szkoły. 

 
10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na opracowanie projektów opinii ws 

podziałów nieruchomości Architekta T. Klimka , u. Fabryczna 71, Gorzów 
Wlkp. za cenę 153,75 zł brutto (koszt opracowania 1 opinii). Burmistrz 
zaakceptował powyższą ofertę.  

 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania okresowych przeglądów 

technicznych placów zabaw na terenie Gminy Barlinek. Producent Inter Flora 
Sp. z o.o. ul. Terenowa 40 Wrocław przedstawił ofertę przeglądu placu zabaw 
na kwotę 2.312,00 zł brutto. Oferta obejmuje przegląd placów zabaw 
wyprodukowanych przez w/w firmę, czyli w sołectwie Laskówko, Żydowo, 
Moczydło. Firma Flora Sp. z o.o. ul. Robotnicza 13 Kobierzyce jako producent 
przedstawiła ofertę na przegląd pozostałych  14 placów zabaw na kwotę 
4.989,53 brutto. Burmistrz zaakceptował powyższe oferty, jednakże 
zrezygnował z usług Inspektora Nadzoru. Burmistrz polecił przedłożyć 
stosowny wniosek do Skarbnika Barlinka o przesunięcie środków w budżecie 
na przedmiotowy cel w kwocie ok. 2.500,00 zł.      

 
12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonywanie w 2011 r. wycen 

nieruchomości w celu określenia ich wartości dla ustalenia opłaty adiacenckiej 
z tytułu podziału, oraz na sporządzanie wycen dla ustalenia opłaty 
planistycznej i odszkodowań za przejęte przez Gminę grunty pod drogi. Na 
wykonywanie wycen nieruchomości wpłynęły 3 oferty. Burmistrz postanowił 
zawrzeć umowę na wykonywanie wycen w 2011 roku ze wszystkimi firmami z 
uwagi na dużą ilość zatwierdzonych podziałów gdzie mogą wystąpić opłaty 
adiacenckie. Za w/w usługę Firma Inwest-Bud S.C. Bogusław Smola i Jolanta 
Nożyńska-Smola Choszczno oferuję cenę 400,00 zł brutto, Biuro Obsługi 
Rynku Nieruchomości „ATUT” S.C. Strzelce Krajeńskie oferuje cenę 492,00 
zł brutto, Kancelaria Rzeczoznawcy Majątkowego D.Jaworski oferuje cenę 
369,00 zł brutto.  
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Na sporządzanie wycen dla ustalenia opłaty planistycznej wpłynęła 1 oferta, na 
sporządzanie wycen dla ustalenia odszkodowań za przejęte przez Gminne 
grunty pod drogi wpłynęła również 1 oferta. Odnośnie w/w ofert burmistrz 
ustalił, iż nie zawieramy umów, jeżeli zaistnieje potrzeba wtedy Gmina 
skorzysta z przedmiotowych ofert. 

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie operatów 

szacunkowych określających wartość nieruchomości oznaczonych w ewidencji 
gruntów dz. nr 243/4, 243/5, 243/13, 243/14, 243/16, 243/18, 250/6, 241/2, 
680, 695/1, 245/2, 651/12 obr. 2 Barlinek. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz 
wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy „OPUSS” Przedsiębiorstwo 
Wielobranżowe G.Molska ul. Unisławy 13B/3 Szczecin za kwotę 14.760,00 zł 
brutto. 

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami Sołtysów Sołectwa Mostkowo i 

Dzikowo w sprawie powołania Gminnej Komisji ds. szacowania szkód i strat 
w użytkach rolnych. Burmistrz polecił poinformować, iż na podstawie pisma 
wnioskodawców nie ma możliwości powołania komisji z uwagi na brak 
przesłanek, określonych w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 22 stycznia 
2009r. w sprawie realizacji niektórych zadań Agencji Restrukturyzacji i 
Modernizacji Rolnictwa.  

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców WM Sportowa 4 

wnosi o zmianę stawki procentowej opłaty rocznej z tytułu użytkowania 
wieczystego działek gruntu oznaczonych w ewidencji gruntów nr 694, 695/2 
położonych Barlinku przy ul. Sportowej. Mieszkańcy WM Sportowa 4 w 
Barlinku wystąpili z wnioskiem o zmianę stawki procentowej z 3% z 1% 
opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego działek nr 694, 695/2. 
Wnioskodawcy powołali się na art. 73 ust 2 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o 
gospodarce nieruchomościami oraz trwałej zmiany sposobu zagospodarowania 
działek na cele mieszkaniowe. Burmistrz wyraził zgodę na zmianę stawki 
procentowej opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego z 3% na 1% dla 
WM Sportowa 4 w Barlinku.     

 
16. Burmistrz Barlinka polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m stosowny 

projekt uchwały w sprawie aktualizacji nieruchomości odnośnie użytkowania 
wieczystego.   

 
17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego procesu sprzedaży gruntu 

na rzecz WM przy ul. 1 Maja 28. WM przy ul. 1 Maja 28 w Barlinku zwróciła 
się z prośbą o kupno terenu stanowiącego własność Gminy Barlinek za 
budynkiem przy ul. Niepodległości 28. Wspólnota ma prawo roszczenia kupna 
terenu takiej wielkości, który wraz z działką w granicach po obrysie budynku 
będzie spełniał wymogi działki budowlanej. Wyznaczono do sprzedaży po 
podziale działki gruntów nr 2121/6, 2121/7. Skierowano do Rady Miejskiej 
w/m projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przedmiotowych 
działek.  
Komisja Finansowo Budżetowa i Planowania Gospodarczego nie zajęła 
stanowiska w sprawie przedmiotowego projektu uchwały.  
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Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Praworządności wniosła o oddalenie 
projektu. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska nie zajęła stanowiska na temat projektu uchwały.. 
Rada Miejska w/m na październikowej w 2010 r. sesji oddaliła przedmiotowy 
projekt uchwały.   
Prowadzony jest również proces zbycia sąsiedniej nieruchomości na rzecz WM 
przy ul. Niepodległości 2. Wspólnota ta zwróciła się o wstrzymanie sprzedaży 
gruntu na rzecz WM przy ul. 1 Maja 28 do czasu wykonania drogi dojazdowej 
do zbywanego na ich rzecz gruntu. 
Burmistrz polecił ponownie skierować projekt uchwały do Rady Miejskiej 
w/m o wyrażenie zgody na zbycie działki gruntów nr 2121/6 i 2121/7.  

 
18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego procesu sprzedaży gruntu 

na rzecz WM przy ul. Niepodległości 2. BTBS przesłało wniosek WM przy ul. 
Niepodległości 2 o sprzedaż na jej rzecz gruntu przyległego do działki 98/4 
będącej w jej użytkowaniu wieczystym. Właścicielom przysługuje roszczenie 
o dokupienie gruntu, żeby były spełnione wymogi działki budowlanej. 
Jednocześnie BTBS informuje, iż właściciele lokali budynku przy ul. 
Niepodległości 2 zwracają się o wstrzymanie sprzedaży gruntu na rzecz WM 
przy ul. 1 Maja 28 do czasu wykonania drogi dojazdowej do zbywanej na ich 
rzecz gruntu. Skierowano do Rady Miejskiej w/m projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie działek nr 98/18, 2121/3.  
Komisja Finansowo Budżetowa i Planowania Gospodarczego nie zajęła 
stanowiska w sprawie przedmiotowego projektu  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Praworządności wniosła o oddalenie 
projektu uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Rolnictwa, i Ochrony 
Środowiska nie zajęła stanowiska w sprawie projektu uchwały.   
Rada Miejska w/m na październikowej w 2010r. sesji oddaliła przedmiotowy 
projekt uchwały.   
Burmistrz polecił ponownie skierować projekt uchwały do Rady Miejskiej 
w/m o wyrażenie zgody na zbycie działki gruntów nr 98/18, 2121/3 

 
37. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o rozłożenie na 

10 rat rocznych ustalonej opłaty adiacenckiej w kwocie 32.500,00 zł za podział 
działki nr 52/3 obr. Moczkowo. Burmistrz rozpatrzył przedmiotowy wniosek 
pozytywnie, wyraził zgodę na rozłożenie przedmiotowej opłaty na 10 rat 
rocznych.  

 
38. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Hotelu Barlinek Sp. z o. o. o 

przesunięcie płatności opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego 
gruntu- dz. nr 1010/5 położ. przy ul. Zaułek stanowiącego własność Gminy 
Barlinek do dnia 30.09.2011 r. Zgodnie z artykułem 71 ust 4 ustawy z dnia 21 
sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami dopuszcza się na wniosek 
użytkownika wieczystego ustalenie innego terminu zapłaty, 
nieprzekraczającego danego roku kalendarzowego opłaty rocznej z tytułu 
użytkowania wieczystego, jeżeli wniosek został złożony nie później niż 14 dni 
przed upływem terminu płatności tj. przed 31.03.2011r w związku z 
powyższym burmistrz rozpatrzył pozytywnie przedmiotowy wniosek.  
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39. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o ustanowienie 

służebności dostępu do działek 565/2 oraz 565/3 stanowiących własność 
wnioskodawcy przez drogę wewnętrzną –dz. nr 130 i 134 obr. Moczydło 
stanowiącymi własność Gminy Barlinek do drogi publicznej (gminnej) na 
działce gruntu nr 137. Zgodnie z decyzją RG.II.7430-27/10 z dnia 14.10.2010r. 
zatwierdzającą podział działki nr 565 burmistrz polecił przedłożyć do Rady 
Miejskiej w/m stosowny projekt uchwały o wyrażenie zgody na ustanowienie 
odpłatnej służebności. 

 
40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem z Rady Miejskiej o wyrażenie opinii 

w sprawie pisma osób fizycznych o nabycie w drodze bezprzetargowej działki 
gruntu nr 804/10 obr. 2 Barlinek stanowiącej własność Gminy Barlinek 
przyległej do działki nr 637 stanowiącej ich własność zabudowaną tzw. 
„pałacykiem cebulowym”. Wnioskodawca uzasadnia swój wniosek poprawą 
warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości wpisanej do rejestru 
zabytków polegających na poprawie w znacznym stopniu walory estetyczne i 
architektoniczne. Prowadzony jest proces zbycia przedmiotowej działki od 
listopada 2008 r na wniosek wnioskodawcy. Burmistrz polecił przedłożyć do 
Rady Miejskiej w/m projekt uchwały o wyrażenie zgody na zbycie działki nr 
804/10 w trybie przetargu nieograniczonego. 

 
41. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków zabudowy 

dla działki nr 340/2 obr. Zydowo. Zakończono postępowanie dotyczące 
ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. budowa budynku 
mieszkalnego jednorodzinnego z garażem, budowa zbiornika gromadzenia 
nieczystości ciekłych, budowa zbiornika na gaz płynny oraz budowa ujęcia 
wody w Żydowie, gm. Barlinek- dz. nr 340/2, w zakresie przyłączy – dz. nr 
339. Planowana inwestycja uzgodniona została z Regionalnym Dyrektorem 
Ochrony Środowiska w Szczecinie, Starostą Powiatowym w Myśliborzu, 
Zarządem Powiatu w Myśliborzu, Wojewódzkim Konserwatorem Ochrony 
Zabytków w Szczecinie. W świetle obowiązujących przepisów oraz 
wcześniejszych rozstrzygnięć SKO w Szczecinie przygotowano decyzję o 
warunkach zabudowy, jednakże planowana lokalizacja inwestycji 
zlokalizowana jest w obszarze Barlineckiego Parku Kulturalno-
Krajobrazowego „Źródliskowa Dolina Płoni”, którego celem jest zachowanie 
przyrodniczych, historycznych i kulturowych wartości Parku oraz obszarze 
Natura 2000. W celu wyeliminowania przypadkowej zabudowy należałoby 
opracować plan zagospodarowania przestrzennego. Na powyższe burmistrz nie 
wyraził zgody w związku z brakiem środków finansowych w tegorocznym 
budżecie. Polecił przeanalizować możliwość wykonania planu ochrony parku. 

 
 
 
IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Janex z prośbą o 

wyznaczenie miejsca do składowania śniegu, zebranego z posesji 
prywatnych i zakładów pracy. Burmistrz wyznaczył teren przeznaczony do 
w/w celu na terenie Barlinka. 
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2. Burmistrz Barlinka polecił przygotować projekt uchwały na dzierżawę 

pozostałego terenu przy ul. Sądowej. 
 

3. Burmistrz Barlinka  zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Rozwoju Wsi 
Nasze Płonno z prośbą o przedłużenie umowy użyczenia nieruchomości dz. 
nr 109/2 obr. Płonno. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek, użyczenie lokalu zostanie zawarte na dotychczasowych warunkach 
oraz przekazane w administrowanie BTBS Sp. z o.o. 

 
4. Burmistrz Barlinka  zapoznał się ze sprawą dot. przedłużenia zawartej 

umowy z Klubem Sportowym Pogoń Barlinek na użyczenie budynków 
administracyjnych. Burmistrz wyraził zgodę na użyczenie budynków 
administracyjnych. 

 
5. Burmistrz Barlinka polecił przeprowadzić kontrolę na cmentarzu 

komunalnym przy ul. Gorzowskiej celem sprawdzenia zamieszkiwania 
grobowców przez osoby fizyczne. 

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zalań i podtopień na terenie 

Gminy Barlinek oraz przywrócenia właściwego stanu technicznego rzeki 
„Myśla”. Sołtysi Gminy Barlinek kolejno przedstawili zagrożenia, jakie 
występują w poszczególnych sołectwach. Ze względu, że na całym obszarze 
zlewni rzeki „Myśla”, która bierze początek na terenie Gminy Barlinek 
występuje obecnie bardzo duża liczba zalań i podtopień gospodarstw, 
budynków mieszkalnych, infrastruktury technicznej oraz bardzo dużych 
obszarów rolnych, burmistrz polecił wystosować pilną interwencję do 
Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego, Starostwa Powiatowego w 
Myśliborzu, Zarządu Melioracji w Szczecinie, Myśliborzu i Przycach oraz 
Gminnej Spółki Wodnej w Barlinku o podjęcie natychmiastowych działań. 
W celu wypracowania właściwych decyzji burmistrz zaproponował 
zorganizować spotkanie z przedstawicielami w/w służb w dniu 28.01.2011 
roku godz. 11:00. 

 
7. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży nieruchomości - 

lokali mieszkalnych stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek, na 
rzecz najemcy. 

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przyjęcia protokółu o nowe 

ustalenie wysokości udziałów w nieruchomości wspólnej położonej w 
Barlinku przy ul. 31 Stycznia nr 7. Przedmiotem protokółu jest nowe 
ustalenie udziałów w nieruchomości wspólnej na podstawie inwentaryzacji 
powierzchni użytkowej lokali mieszkalnych i pomieszczeń do nich 
przynależnych, oraz pozostawienie w składzie nieruchomości wspólnej 
pomieszczeń, które także dotychczas stanowiły jej część składową – dwa 
boksy garażowe oraz pomieszczenie po dawnej kotłowni. Burmistrz 
zaakceptował przedmiotowy protokół.  

 
9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia zasad postępowania 

w sprawie sprzedaży lokali stanowiących przedmiot własności Gminy 
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Barlinek, położonych w Dzikowie nr 10. Nieruchomość zabudowana jest 
budynkiem mieszkalno-użytkowym w skład, którego wchodzą 4 lokale, do 
których prawa przysługują Gminie Barlinek – jako właścicielce 2 lokali 
mieszkalnych oraz 1 lokalu niemieszkalnego (świetlicy), oraz właścicielowi 
lokalu mieszkalnego nr 3. Najemcy dwóch lokali mieszkalnych wystąpili z 
wnioskiem o przeznaczenie lokali do sprzedaży, w skład tych lokali wchodzą 
także pomieszczenia przynależne. Burmistrz ustalił, iż BTBS jako 
administrator ureguluje stan prawny zgodnie ze stanem użytkowania w/w 
lokali.   

 
10. Burmistrz Barlinka poinformował, iż 18 stycznia 2011 roku zawarł 

porozumienie z dzierżawcą byłego budynku Netto przy ul. Gorzowskiej, co 
do zasad i harmonogramu odbudowy obiektu po pożarze. 

 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zagospodarowania terenu w 

obrębie ulic Niepodległości, Różana, Górna, Kozia i zabezpieczenie na ten 
cel w budżecie Gminy Barlinek w roku bieżącym kwoty 120.000,00zł. 
Burmistrz polecił zweryfikować zagospodarowanie w/w terenu o obszar 
zieleni. Burmistrz polecił zabezpieczyć kwotę w ramach posiadanych 
środków w budżecie gminy. 

 
12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy lokali mieszkalnych na 

Górnym Tarasie oraz planem remontów na 2011 rok. BTBS Sp. z o. o. 
przedłożyła informację o możliwościach zabudowy wielorodzinnymi 
budynkami mieszkalnymi terenu oznaczonego w planie zagospodarowania 
przestrzennego symbolem 7 MW/U wg stanu na styczeń 2011 rok. Burmistrz 
nie zatwierdził powyższej informacji, polecił podjąć rozmowy z 
potencjalnymi inwestorami i przedłożyć propozycje finansowania i realizacji 
inwestycji. Burmistrz zatwierdził Plan Remontów na 2011 rok. 

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zakupu znaczków 

identyfikacyjnych (koszt 400,00 zl + VAT) i ulotek – informator dla 
właścicieli zwierząt domowych z terenu Gminy Barlinek ( koszt 650,00 zł 
+VAT) oraz przekazania w/w materiałów inkasentowi w celu rozdania 
właścicielom psów. Burmistrz wyraził zgodę na zakup przedmiotowych 
znaczków identyfikacyjnych oraz ulotek. Burmistrz przy obecności inkasenta 
ustalił, iż w/w zadanie zostaje jemu powierzone.  
W związku z powyższym burmistrz polecił RF przygotować na podstawie 
prowadzonej ewidencji poborców podatku od posiadanych psów w formie 
tabelarycznej na potrzeby inkasenta.    
Burmistrz polecił także skonsultować z przedstawicielami spółdzielni 
mieszkaniowych prowadzone przez nich ewidencje właścicieli psów na 
terenie miasta z ewidencją prowadzoną w Urzędzie Miejskim w/m celem jej 
aktualizacji. 

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośba o 

przedłużenie umowy dzierżawy działki nr 61/3 obr. Dzikowo oraz 
zwolnienie z połowy czynszu ze względu na zalewanie części nieruchomości 
przez pobliski staw, co uniemożliwia korzystanie z przedmiotowej 
nieruchomości w całości. Burmistrz ustalił, iż zmniejszamy powierzchnię 
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dzierżawionego gruntu o połowę. Polecił przedłożyć projekt uchwały do 
Rady Miejskiej w/m o wyrażenie zgody na wydzierżawienie części 
nieruchomości 61/3 obr. Dzikowo.  

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia wysokości opłat 

dzierżawy działki nr 509/1 o pow. 794 m obr. 2 Barlinek położ. przy ul. 
Młyn Leśny. Burmistrz poinformował, iż zarządzenie Burmistrza Barlinka nr 
36/2008 z dnia 12 marca 2008 roku reguluje stawki czynszowe za dzierżawę 
lub najem nieruchomości stanowiącej własność Gminy Barlinek.  

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią Rady Sołeckiej Sołectwa Ożar w 

sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości oraz projektu uchwały w tej 
sprawie. Burmistrz polecił skierować projekt uchwały do Rady Miejskiej w 
sprawie nadania nazw ulicom. 

 
 
 
V.    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 

 

1. Burmistrz Barlinka ustalił, iż nie sporządzamy sprawozdań z realizacji 
wniosków, jeżeli nowy statut tego nie wymaga. 

 
2. Burmistrz Barlinka  zapoznał się z planem pracy Rady Miejskiej przyjęty na 

sesji Rady Miejskiej w Barlinku w dniu 30 grudnia 2010 roku. Burmistrz 
rozdekretował na poszczególne referaty oraz jednostki odpowiedzialne za 
przygotowanie materiałów sesyjnych. Wzorem lat poprzednich burmistrz 
polecił wystosować wniosek do Rady Miejskiej w/m o pisemne 
doprecyzowanie oczekiwań radnych, co do zakresu składanych sprawozdań i 
informacji lub potrzebnych materiałów do realizacji tematów o charakterze 
dyskusyjnym, celem lepszego przygotowania pracy Rady i jakość składanych 
materiałów.  

 
3. Burmistrz Barlinka zobowiązuje kierowników Urzędu Miejskiego w/m do 

udziału w odbywających się Komisjach Rady Miejskiej w/m, jeżeli omawiane 
są tematy wchodzące w zakres ich referatów. Po uzgodnieniu z przełożonym 
istnieje możliwość ewentualnego zwolnienia kierownika z udziału w 
przedmiotowych komisjach. Kierownik może także oddelegować w 
zastępstwie pracownika referatu. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyboru delegata do Stowarzyszenia 

Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. Burmistrz polecił przedłożyć do Rady 
Miejskiej w/m stosowny projekt uchwały o wyborze nowego delegata do 
Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania.  

 
5. Sekretarz Barlinka przypomina o wykorzystywaniu zaległego urlopu przez 

pracowników Urzędu Miejskiego w/m oraz zaplanowanie urlopu na rok 2011.  
 

6. Burmistrz Barlinka ustalił, iż sprawy dot. sportu, którymi zajmuje się BOK 
przejmie Urząd Miejski w/m. W związku z powyższym burmistrz wprowadza 
zmiany organizacyjne w Urzędzie Miejskim – powstanie Referat Oświaty i 
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Sportu. Ustalenie terminu wprowadzenia powyższych zmian burmistrz 
powierza Sekretarz Barlinka, Skarbnikowi Barlinka, kierownikowi Referatu 
Oświaty oraz Dyrektor BOK.  

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Zachodniopomorskiej Izby 

Rolniczej z prośbą o udzielenie pomocy organizacyjnej w prawidłowym 
przygotowaniu i przeprowadzeniu wyborów do wlanych zgromadzeń izb 
rolniczych w dniu 03 kwietnia 2011 roku. Burmistrz zobowiązał poszczególne 
referaty do wykonania czynności wynikających z terminarza wyborczego.  

 
 
 
VI.     W zakresie spraw oświaty: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dowozu uczniów na konkursy 

przedmiotowe. Burmistrz rozpatrzył negatywnie przedmiotowy wniosek ze 
względu na brak środków. Wszelkie koszta związane z dowozem uczniów na 
konkursy przedmiotowe ma pokrywać szkoła. W związku z powyższym na 
w/w cel należy wygospodarować środki w ramach własnego budżetu szkoły. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Szkoły Podstawowej w 

Mostkowie o akceptację składu komisji konkursowej w celu wyłonienia 
kandydata na "Animatora. Moje boisko- ORLIK 2012". Proponowany skład 
komisji: Z. Kik, I. Galbarczyk, B. Tomaszewska, R. Wilk. Burmistrz powołał 
komisję w składzie I. Galbarczyk jako przewodnicząca, oraz  Z. Kik, B. 
Tomaszewska, R. Wilk. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia W Rękach 

Młodych Przyszłość Rychnowa Małe Przedszkole Rychnów 60/1 z prośbą o 
udostępnienie autokaru na wyjazd do teatru dn. 20 stycznia 2011 roku. 
Burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą powołania komisji konkursowej w 

związku z ogłoszeniem XIII edycji Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego 
pod hasłem: „Powódź, pożar, dniem i nocą- straż przychodzi ci z pomocą”. 
Burmistrz powołał komisje w składzie:  H. Fijałkowska, T. Bartkiewicz, A. 
Snacka. 

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą powierzenia stanowisk 

dyrektorskich w szkołach: SP Nr 1 w Barlinku, PG Nr 1 w Barlinku. W 
przedmiotowych szkołach kadencja pięcioletnia kończy się 31 sierpnia 2011 
roku. 

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Dyrektora SP Nr 4 z prośbą o 

zorganizowanie transportu w dniu 02.02.2011r do Szczecina na zajęcia 
dydaktyczne. Burmistrz rozpatrzył negatywnie przedmiotowy wniosek. Szkoła 
ma sfinansować wyjazd z własnego budżetu. 

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami kandydatów na „Trenera 

środowiskowego – koordynatora zajęć sportu dzieci i młodzieży Moje Boisko 
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ORLIK 2012” w Mostkowie. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę nr 2 
złożoną przez Wojciecha Filary, która spełniła warunki konkursu. 

 
8. Burmistrz Barlinka polecił ROś zakupiony pojazd Mercedes. Benz 315 CDI do 

przewozu osób niepełnosprawnych przekazać na podstawie PT na stan OPS w 
Barlinku.  

 
9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z harmonogramem ferii zimowych w roku 

szkolnym 2010/2011.W szkołach podstawowych i gimnazjach Gminy Barlinek 
podczas ferii zimowych od 14 do 27 lutego 2011 roku organizowane będą 
przede wszystkim zajęcia komputerowe, zajęcia sportowe i plastyczne. 
Organizowane będą również wyjazdy na basen, lodowisko lub di kina w 
Gorzowie Wlkp. Zorganizowane są zimowiska nad morze – Wisła i w góry- 
Murzasichle- Zakopane oraz wyjazd do Berlina- Tropikalna wyspa. 
Burmistrz zaakceptował harmonogram ferii w poszczególnych szkołach na rok 
2010/2011. Wniósł uwagi jedynie do planu ferii SP Nr 1 w Barlinku, polecił 
wystosować pismo o uzupełnienie planu na 2 tydzień ferii, czyli od 
21.02.2011r do 25.02.2011r. w nieprzekraczalnym terminie do dnia 
04.02.2011r.     
Szkoły organizujące wyjazdy do Gorzowa Wlkp. zwróciły się z prośbą o 
nieodpłatne udostępnienie Szkolnego Gimbusa. Koszt wyjazdu Gimbusa przez 
10 dni do Gorzowa Wlkp. na basen i lodowisko to kwota 930,00 zł. (szkoły z 
Barlinka- 8 wyjazdów x 84zł, szkoła z Mostkowa – 2 wyjazdy x 128 zł).  
Burmistrz wyraził zgodę na udostępnienie Szkolnego Gimbusa.  

 
10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PG Nr 1 z inf., iż 01.09.2011r 

upływa termin realizacji decyzji Państwowego Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Myśliborzu dot. kuchni szkolnej. Burmistrz polecił PG Nr 1 
wystąpić do MEN o sfinansowanie tego zadania w ramach rezerwy subwencji 
oświatowej 0,6%, jednocześnie informując o powyższym PPIS w Myśliborzu i 
prosząc o przesunięcie terminu realizacji decyzji PPIS-N-HŻ/600-54/2004. 

 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 1 w Barlinku 

przedstawiający wykaz sprzętu niezbędnego do doposażenia gabinetu 
pielęgniarki znajdującego się na terenie placówki. PG Nr zwraca się z prośbą o 
zabezpieczenie środków finansowych w kwocie 2.053,00 zł na zakup w/w 
sprzętu. Burmistrz rozpatrzył negatywnie przedmiotowy wniosek, 
przedmiotowe koszta należy pokryć w ramach budżetu szkoły. 

 
 
VII.     W zakresie spraw OPS, BOK :   

 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. odnowienia i oznakowania 
szlaków Nordic Walking. Wskazane byłoby wykonanie m. in.  
* odnowienie, odmalowanie istniejących znaków występujących na trasach 
Nordic Walking; 
* dostawienie znaków drogowskazów na rozejściach tras( ok. 12 znaków); 
* domalowanie lub dostawienie inf. o czasie przejścia trasy; 
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* wykonać miejsca na odpoczynek, szczególnie na długich trasach ( 
wykonanie np. z pni drzew); 
* wykonanie tablicy dot. każdej trasy przy wyjściu na trasy; 
* zamontowanie urządzeń gimnastycznych typu ścieżka zdrowia na trasach 
położonych bliżej Barlinka;  
Burmistrz Barlinka polecił wykonać bilans w/w potrzeb pod kontem 
finansowym. W związku z potrzebą częstszego przeglądu tras Nordic Walking 
pod kątem utrzymania czystości, burmistrz polecił zwiększyć częstotliwość 
przejść w/w tras ( 7 razy), rozważając możliwość zawarcia umowy – zlecenie 
na wykonanie przedmiotowego zadania.  
Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą firmy PTTK Gorzów Wlkp. w 
sprawie odnowienia części północnej turystycznego szlaku pieszego Santok- 
Lipy- Barlinek- Równo (55,8 km) wyznakowanego w kolorze niebieskim. 
Odcinek znajdujący się na obszarze Gminy Barlinek ma długość 29,6 km. 
Koszt odnowienia to kwota 1.480,00 zł brutto. Burmistrz zaakceptował 
powyższą oferę. 

 
2. Burmistrz Balinka zapoznał się Kalendarzem Imprez na 2011 rok. Ze względu 

na brak środków na organizację części dotychczas odbywających się imprez, w 
znacznym stopniu ograniczone zostaną m.in. obchody Dni Barlinka oraz 
Barlineckie Lato Teatralne, które w tym roku będzie trwało jeden dzień. 
Wystąpią w nim tylko miejscowi artyści. Natomiast nie odbędzie się 
Barlinecka Siódemka Nornic Walking zaliczana do imprez ogólnokrajowych, 
Festiwal Szachowy pamięci Emanuela Laskera, Jesienne Biegi Leśne oraz 
Mistrzostwa MTB w kolarstwie górskim. Burmistrz po wniesieniu poprawek 
zatwierdził przedmiotowy kalendarz i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej 
w/m.       

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą likwidacji działalności punktu 

konsultacyjnego przeciwdziałania przemocy w rodzinie działającego przy 
Ośrodku Pomocy Społecznej w Barlinku w każdy wtorek i środę. W związku z 
powołaniem zespołu interdyscyplinarnego planuje się uruchomienie 
przedmiotowego punktu w ramach działalności zespołu. Siedziba zespołu 
będzie w OPS. Burmistrz polecił, aby punkt konsultacyjny przeciwdziałania 
przemocy w rodzinie działał w godzinach pracy Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z preliminarzem wydatków na rok 2011 

przedstawiającego ogólne założenia przewidywanych wydatków na 
prowadzenie działań w zakresie profilaktyki i rozwiązywania problemów 
uzależnień i przemocy w rodzinie w roku 2011. Burmistrz zaakceptował 
powyższy preliminarz i wydał zarządzenie w sprawie uchwalenia preliminarza 
wydatków ze środków przewidzianych z opłat za korzystanie z zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych 

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wypowiedzenia umowy dzierżawy 

stołówki przy ul. Strzeleckiej 29 –OPS. Dotychczasowy dzierżawca złożył 
wniosek o wypowiedzenie umowy dzierżawy z dniem 30 kwietnia. Burmistrz 
polecił przygotować ofertę na dzierżawę przedmiotowej stołówki. Do 
momentu znalezienia nowego dzierżawcy nie rozwiązujemy przedmiotowej 
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umowy natomiast należy wypełnić obowiązki wydzierżawiającego, czyli m.in. 
naprawić cieknący dach budynku.   

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawozdaniem z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania Uzależnieniom oraz Przemocy za 
2010 rok. Burmistrz zaakceptował przedmiotowe sprawozdanie i polecił 
przedłożyć do Rady Miejskiej w/m. 

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą udziału w charakterze beneficjenta 

w części wdrożeniowej projektu pt.” Decydujmy razem. Wzmocnienie 
mechanizmów partycypacyjnych w kreowaniu wdrażaniu polityk publicznych 
oraz podejmowaniu decyzji publicznych”. Projekt dot. wypracowania 
skutecznej polityki w zakresie integracji społecznej. Burmistrz wyraził wolę 
przystąpienia do projektu, realizatorem projektu będzie BOK w oparciu o 
budowę Europejskiego Centrum Spotkań.  
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W okresie od dnia 19 stycznia 2011r. do dnia 15 lutego 2011r. Burmistrz Barlinka 
wydał następujące zarządzenia : 
 

 
 
Lp. Nr 

Zarządzenia 

W sprawie Data Uwagi 

1. 8/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011 
rok. 

17.01.2011 RF.I. 

2. 9/2011 Regulaminu pracy komisji konkursowej 
oraz procedury zlecania zadań publicznych 
Gminy Barlinek w trybie otwartego 
konkursu ofert.  

19.01.2011 RO.VIII. 

3. 10/2011 Ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 
realizację w 2011 roku zadań publicznych 
z zakresu kultury fizycznej i sportu 

19.01.2011 RO.VIII. 

4. 11/2011 Ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 
realizację w 2011 roku zadań publicznych. 

19.01.20111 RO.VIII. 

5. 12/2011 Ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 
realizację w 2011 roku zadań publicznych 
z zakresu pomocy społecznej. 

19.01.2011 RO.VIII. 

6. 13/2011 Procedury prowadzenia i aktualizacji mapy 
aktywności- bazy danych organizacji 
pozarządowych  działających na terenie 
Gminy Barlinek. 

19.01.2011 RO.VIII. 

7. 14/2011 Planów finansowych jednostek 
budżetowych Gminy Barlinek na 2011 rok 

19.01.2011 RF.I. 

8. 15/2011 Sprzedaży nieruchomości- lokali 
mieszkalnych – stanowiących przedmiot 
własności Gminy Barlinek, w drodze 
bezprzetargowej, na rzecz najemcy. 

20.01.2011 RGM.II. 

9. 16/2011 Uchwalenia preliminarza wydatków ze 
środków przewidzianych z opłat za 
korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych.  

20.01.2011 OPS 

10. 17/2011 Zmiany Zarządzenia Nr 10/2011 z dnia 9 
stycznia 2011r w sprawie ogłoszenia 
otwartego konkursu ofert na realizacje w 
2011 roku zadań publicznych z zakresu 
kultury fizycznej i sportu. 

26.01.2011 RO.VIII. 
Zmieniające 
zarządzenie 
nr 10/2011 z 
dnia 
19.01.2011r. 
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11. 18/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonych do oddania w dzierżawę w 
drodze bezprzetargowej, położonych w 
obrębie Rychnów i Płonno, stanowiących 
własność Gminy Barlinek, 
administrowanych przez BTBS w Barlinku 
Sp. z o. o..  

26.01.2011 RGM.IV 

12. 19/2011 Udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia 
Miejskiego Klubu Sportowego „Pogoń” w 
Barlinku. 

28.01.2011 FR.I. 

13. 20/2011 Udzielenia poręczenia pożyczki 
zaciągniętej przez Przedsiębiorstwo 
Wodociągowo –Kanalizacyjne „Płonia” 
Sp. z o. o. w Barlinku na kwotę 800.000 zł  

01.02.2011r RF.I. 

14. 21/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
trybie bezprzetargowym na czas 
nieoznaczony na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy, położonej w obrębie 2 m. 
Barlinek, stanowiącej własność Gminy 
Barlinek. 

08.02.2011r. RGM.IV. 

15. 22/2011 Zbycia w drodze bezprzetargowej działek 
gruntu położonych w Barlinku przy ul. 
Bocznej w celu poprawienia warunków 
zagospodarowania przyległych 
nieruchomiosći.  

10.02.2011 RG.IV. 

16. 23/2011 Zbycia w drodze bezprzetargowej działek 
gruntu położonych w Barlinku przy ul. 
Bocznej w celu poprawienia warunków 
zagospodarowania przyległych 
nieruchomiosći. 

10.02.2011 RG.IV. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 
podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 
następujące spotkania: 

 
1. W Urzędzie Miejskim w Barlinku odbyło się spotkanie ze Starostą 

Powiatu Myśliborskiego w sprawie realizacji zadań powiatowych w 
bieżącej kadencji na terenie Gminy Barlinek. 

2. Odbyło się spotkanie z wikariuszem Parafii Niepokalanego Serca 
Najświętszej Maryi Panny w Barlinku w sprawie uporządkowania 
cmentarza we wsi Moczydło. 

3. Spotkano się z Prezesem GBS Bank w Barlinku w sprawie 
współfinansowania wydarzeń sportowo-kulturalnych w 2011 roku. 

4. Spotkano się z kierownikiem OPS w Barlinku w sprawie uruchomienia 
punktu konsultacyjnego. 

5. Sali widowiskowej Panorama odbyło się zakończenie sezonu 
turystycznego połączone z wręczeniem wyróżnień dla przedstawicieli 
branży. 

6. W Publicznym Gimnazjum Nr 2 odbyło się spotkanie noworoczne z 
przedstawicielami organizacji i instytucji działających na terenie 
Gminy Barlinek.  

7. W Urzędzie Miejskim odbyły się spotkania poświecone uruchomieniu 
biogazowni, hodowli zwierząt futerkowych , skanalizowania osiedla 
mieszkaniowego przy ul. Myśliborskiej, skanalizowania ul. Polana 
Lecha.    

8. Spotkano się z kierownikiem OHP w Barlinku w sprawie wzajemnej 
współpracy. 

9. Burmistrz Barlinka złożył wniosek o przystąpieniu do projektu pod 
nazwą ” Decydujmy razem. Wzmocnienie mechanizmów 
partycypacyjnych w kreowaniu wdrażaniu polityk publicznych oraz 
podejmowaniu decyzji publicznych” realizowanego przez Fundację 
Rozwoju Demokracji Lokalnej w Szczecinie. 

10. Odbyło się spotkanie Rady Wdrażania Marki Nordic Walking. 
11. Spotkano się z Dyrektorem Szkoły Podstawowej Nr 1 i Publicznego 

Gimnazjum Nr 1 w sprawie dostosowania budżetów szkoły do budżetu 
gminy. 

12. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z przedstawicielami 
organów powiatowych i wojewódzkich oraz przedstawicielami sołectw 
na terenie, których wystąpiły podtopienia i zalewania nieruchomości. 



 26 

13. W Hotelu Alma odbyła się konferencja poświęcona wsparciu 
finansowemu dla małych i średnich przedsiębiorstw z terenu Gminy 
Barlinek.   

14. Odbyły się uroczystości związane ze Świętem miasta- Jubileusze 
Złotych i Srebrnych Godów, oraz wyswobodzenia jeńców 
Woldenbergu w Dziedzicach.  

15. Spotkano się z realizatorem modernizacji szatni w Mostkowie, w 
spotkaniu uczestniczył również Prezes Klubu.    

16. Została podpisana umowa z audytorem finansowym dla Gminy 
Barlinek.  

17. Spotkano się z przedstawicielami firmy Alfa ze Szczecina w sprawie 
nagrania programu telewizyjnego poświęconego zabytkom i atrakcją 
turystycznym w Gminie Barlinek. Ze względu na brak środków w 
budżecie burmistrz odstąpił od tego zadania. 

18.  Odbyło się podsumowanie projektu modernizacyjnego kotłowni 
miejskiej w Barlinku. 

19. Uczestniczono w spotkaniu noworocznym zorganizowanym przez 
Starostwo Powiatowe w Myśliborzu.  

20. W siedzibie IG Frauen burmistrz spotkał się z burmistrzem Prenzlau, 
w spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele BOK oraz Euroregionu 
Pomerania. Omówiono realizację projektu Europejskiego Centrum 
Spotkań, możliwość uzyskania dofinansowania na wspólny projekt 
dotyczący budowy bazy sportowej oraz spotkania trójstronnego w 
Barlinku. 

21. Burmistrz wraz z Kierownikiem USC wręczył list gratulacyjny 
Jubilatom Diamentowych Godów Państwu Marianna i Józef Kołata. 

22. Uczestniczono w Walnym Zebraniu Lidera Pojezierza, które odbyło się 
w Myśliborzu.  

23. Burmistrz Barlinka podpisał umowę z Marszałkiem Województwa na 
dofinansowanie zadania w Mostkowie z programu PROW, umowę na 
udzielenie kredytu z WFOŚiGW w Szczecinie na budowę stacji 
uzdatniania wody i sieci wodociągowej w Moczydle, oraz umowę 
poręczenia dla PWK „Płonia” Sp.  z o. o. na modernizację stacji 
uzdatniania wody w Starej Dziedzinie.  

24. Spotkano się z Dyrektorem Multimedia w Gorzowie Wlkp. w sprawie 
ewentualnego partnerstwa w zakresie poprawy dostępu do sieci 
internetowej na terenie Gminy Barlinek.    

25. Uczestniczono w spotkaniu zorganizowanym przez Starostę 
Myśliborskiego z wójtami i burmistrzami powiatu w sprawie realizacji 
wspólnych przedsięwzięć pomiędzy samorządami.  

26. Spotkano się z Zarządem Związku Emerytów i Rencistów w Barlinku. 
Spotkanie dotyczyło planu działań na rok 2011 oraz wsparcie 
niektórych działań z budżetu gminy.  
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27. W Urzędzie Miejskim podpisano porozumienia z jednostkami i 
stowarzyszeniami w sprawie powołania zespołu interdyscyplinarnego i 
utworzono taki zespół. 

28. Spotkano się z Prezesem Klubu Szachowego Lasker w sprawie 
organizacji imprez szachowych w 2011 roku. 

29. Z inicjatywy burmistrza odbyło się spotkanie z Radnymi Powiatowymi, 
Przewodniczącym Rady Miejskiej w/m oraz Radnym Wojewódzkim. 
Ustalono, że takie spotkania odbywały będą się cyklicznie i będą 
dotyczyły spraw gminy oraz jej mieszkańców możliwych do 
rozwiązania na różnych szczeblach samorządu. Na pierwszym 
spotkaniu poruszono głównie możliwości realizacji tzw. Obwodnicy 
Barlinka oraz ustalono pilną potrzebę spotkania z Marszałkiem 
Województwa Zachodniopomorskiego. 

30. Spotkano się z europosłem Bogusławem Liberadzkim w sprawie 
możliwości wsparcia dla realizacji obwodnicy dla Barlinka. 

31. Spotkano się z firmą Usługi Ogólnobudowlane MARBRUK M. 
Kwiatkowski ul. Długa 1 89-606 Charzykowy wykonawcą budowy 
ścieżki spacerowo-rowerowej z Barlinka do Krzynki. 

32. Wzięto udział w corocznej odprawie policyjnej. 
33. Uczestniczono w kolejnej Radzie Budowy drogi wojewódzkiej 156. 
34. Odbyło się spotkanie z instruktorem Orlika w Mostkowie.  
35. Odbyły się konsultacje dot. zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Barlinek w obrębie Płonno, 
Krzynka. 

       
 

 
 


